
Vanuit mijn functie als regio-coordinator van Handjehelpen in De Bilt heb ik niet direct iets te maken 
met het woonvraagstuk. 
 
Wat ik wel mee kan geven is of er oog kan zijn en blijven voor sociale verbinding, bijvoorbeeld in de 
vorm van buurthuizen of andersoortige plekken waar mensen elkaar kunnen ontmoeten.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Britt Drijkoningen 
Handje Helpen 


